大一优秀英语自我介绍有翻译
自我介绍简介：
自我介绍是向别人展示你自我介绍好不好，甚至直接关系到你给别人的第一印象的好坏及以后交往的顺利与否。同时，也是认识自我的手段。
自我介绍是每一个职场中人都必然要经历的一件事情，只不过，有的人一年用不上几次，而有的人则一个星期可能需要做N次。
众所周知，自我介绍是日常工作中与陌生人建立关系、打开局面的一种非常重要的手段，因此，让自己通过自我介绍或得到对方的认识甚至认可，一种非常重要的职场技术。
大一优秀英语自我介绍有翻译 第1篇 
Hi, My name is Dawn, Im from the beautiful ancient city of Kaifeng. As you can see, I am a very casual girl, and a lot of people here, like 18-year-old, I love a lot, I love guitar, love to sing love dancing, very fond of English, I am very love to watch "Prison Break", like the actor micheal clever wit.
I like making friends, and hope you will be able to and I have become good friends, I think I will, and you get along with.
译文：
嗨，我的名字是黎明，我来自美丽的古城开封。如你所见，我是一个很随意的女孩，很多人在这里，像18岁，我喜欢很多，我喜欢吉他，爱唱爱跳舞，很喜欢英语，我很喜欢看“越狱”，像演员迈克尔聪明的智慧。
我喜欢交朋友，希望你能和我成为好朋友，我想我会的，和你相处。
大一优秀英语自我介绍有翻译 第2篇 
HI,my name is XXX, I 19 years old this year, Im from x, I love of reading and the Internet, I am a outgoing person, like making friends. In this university, I will actively participate in various activities to enrich my university life, I will also constantly exercise oneself, let oneself become more mature.
译文：
嗨，我的名字是XXX，我今年19岁，我来自XXX，我喜欢阅读和互联网，我是一个外向的人，喜欢交朋友。在这所大学，我将积极参与各种活动来丰富我的大学生活，我也会经常锻炼自己，让自己成为更成熟的。
大一优秀英语自我介绍有翻译 第3篇 
Dear teachers, classmates, Hello, my name is song * *, born in June 11, 1988, 20 years old, from Shandong, Qilu earth gave me this bold straightforward character, but not yet stable, then all the way to the city school.
Came to the University of，with the fact that my ideal is very different, it is inevitable that some depressed, but after a period of time, I recognize the fact that the professional is very optimistic about the . Four years later, I will spend in the continuous learning progress in.
＂Ten years of sharpening a sharp sword, only Junlai knowledge. Zaikuzailei, I am willing to try," eat bitter, leading to human ", in the future, * * life, I will try my best to be a, a full and meaningful college life.
译文：
各位老师、同学，大家好，我叫宋××，于1988年6月11日出生，20岁，来自山东，齐鲁大地给了我现在这豪爽直爽的性格，但又不失稳重，后来不远千里的来到这城市求学。
来到大学学这个事实与我的理想其实有很大的出入，难免有些郁闷，但在一段时间后，我认清了事实，很看好专业。今后的四年，我将在不断的学进步中度过的。
“十年磨砺锋利出，宝剑只待君来识”。再苦再累，我都愿意一试，“吃得苦中苦，方为人上人”，在以后的学生活中，我一定会是一位尽自己的努力、过一个充实而又意义的大专生活。
